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رئیس دانشگاه آزاد اسلامی لامرد 
در گفتگو با آنا خبر داد؛

تلاش برای تجاری سازی دستگاه 
استخراج قیر از آسفالت فرسوده 

انجام  از  رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد لامرد 
مراحل آزمایشی ســاخت دستگاه استخراج قیر از 
آسفالت فرســوده و تلاش برای تأمین منابع مالی 
به  منظور تجاری سازی آن در این دانشگاه خبر داد.

ســید احمد هاشــمی در گفتگو با خبرنگار گروه 
استان های خبرگزاری آنا، در تشریح محصولات و 
اختراعات دانش بنیــان و مراحل طرح و تولید آن 
در دانشــگاه آزاد اسلامی واحد لامرد اظهار کرد: 
»در زمینــه فعالیت های دانش بنیــان و  اختراعات 
گام های مثبتی برداشــته ایم که می توان به ساخت 
دســتگاه اســتخراج قیر از آســفالت فرسوده که 
مراحل آزمایشی انجام شــده و در صورت تأمین 
منابع مالی به مرحله تجاری ســازی خواهد رسید، 

اشاره کرد.«
وی افزود: »با تلاش همکاران در واحد لامرد در 
این زمینه توفیق هایی نیز حاصل شــده که ارتباط 
با صنعت و توســعه طرح های ســرمایه گذاری و 
دانش بنیــان و به طور ویژه انعقــاد قرارداد جذب 
نیــرو برای شــرکت مجتمــع صنایــع آلومینیوم 
جنوب)سالکو( و برگزاری تمام مراحل از طراحی 
انجام  آزمون و تصحیح،  برگزاری  ثبت نام،  سایت، 
مصاحبــه عمومی و تخصصی و اعلام اســامی به 
شرکت و برگزاری دوره های آموزشی برای صنایع 

آن هاست.« مهم ترین  از 
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد لامرد در پاسخ 
به این پرسش که در آینده چه خبر خوب و خوشی 
از واحد لامرد خواهیم شــنید؟ بیان کرد: »تصویب 
چند رشــته جدید در مقاطع مختلف، مجوز گرفتن 
دو  مجله علمی و پژوهشــی در زمینه علوم تربیتی 
و علوم سیاسی و اخذ ســند مالکیت دانشگاه در 
آینــده ای نزدیک می تواند اخبار خوشــایندی در 

مورد واحد لامرد باشد.«
هاشمی درباره مهم ترین برنامه و اولویت دانشگاه 
مختلف  در حوزه های  واحد لامرد  اســلامی  آزاد 
به ویــژه پژوهش با آغــاز تــرم تحصیلی جدید 
خاطرنشان کرد: »دانشگاه آزاد اسلامی واحد لامرد 
با استراتژی ها و  اهداف کلان دانشگاه آزاد  همسو 
اسلامی، اولویت اصلی خود را بر کاهش وابستگی 
به شهریه دانشجو و کسب درآمدهای غیرشهریه ای 

ارتقای کیفیت آموزشی گذاشته است.« در کنار 
وی به حوزه کشــاورزی )محصولات کشاورزی 
و گلخانه( نیز اشــاره و عنوان کــرد: »در حوزه 
گلخانه و کشاورزی هم متأســفانه با کمبود زمین 
و شــرایط آب و هوایی نامناسب مواجهیم و البته 
تأمین زمین و بودجه نیز از مســائل عمده اســت؛ 
البته دو طرح توجیهی در زمینه کشــت محصولات 
مناســب با جغرافیای شهرستان لامرد تهیه شده که 
محدودیت های  از جمله  بودجه  و  زمین  نداشــتن 

اجرای آن است.«

امام جمعه لامرد گفت: دوقطبی ســازی 
در جامعه از تاکتیک های اثرگذار دشــمن 

است.
  بــه گزارش خبرگزاری فارس از لامرد، 
حجت الاســلام علــی حســین زاده در 
خطبه های امروز نماز جمعه شــهر لامرد 
اسلامی  جمهوری  مسوولان  اظهارداشت: 
ایران در جریــان راهپیمایی عظیم اربعین 
حسینی، تمهیدات بسیار خوبی انجام دادند 
و امسال شــاهد افزایش حضور ۴ برابری 

در این راهپیمایی عظیم حســینی که یک 
حرکت جهانی و تمدنی است بودیم.

افزود:مردم عراق هــر چه در توان  وی 
داشــتند در اســتقبال از مردم در اربعین 
حسینی برای امام حسین )ع( هزینه کردند 
و از ســوی دیگر موکب مدافعان حرم در 
مرز شــلمچه و موکب ســید الشهدا )ع(  
لامردی هــا نیز خدمات بســیار خوبی به 

زائران اربعین حسینی انجام دادند.
حســین زاده ادامه داد: مردم شهرســتان 
لامرد کمک کنند با همــت والای خود، 
زمین حسینیه ســید الشهدا )ع( لامردی ها 

در کربلای معلی خریداری شود.
 امام جمعه لامرد با بیان اینکه شاخص های 
انقلابی و غیر انقلابی بحث مفصل است که 
ضرورت مخالفت با جریان غیرانقلابی در 
درون نظام بسیار مهم است گفت: درحالی 
کــه باید بــه اولویت هــای اصلی نظام 

پرداخته شــوداما گاهی به واسطه برخی 
سخنان توسط مســوولان، اصحاب رسانه 
و صاحبان تریبون ها، نگاه ها و توجه ها از 
اولویت های اصلی کشــور باز می دارد که 

این دو قطبی سازی است.
حســین زاده خاطرنشــان کرد:هدف از 
دو قطبی ســازی ایجــاد و دامن زدن به 
اختلافات اســت که در جامعه جز صدای 

دو قطبی صدای دیگر به گوش نیاید.
وی اضافه کرد:کار دو قطبی ســازی این 
است که به رخدادهای فرعی پرداخته شود 
تاکتیک های  از جمله  ودو قطبی ســازی 
اثرگذار دشمن است تا فکر ها و دل ها را 
از هم دور کند و به جای حل مشــکلات 
مردم، مردم را بــه جان یک دیگر بیندازد 
ورهبر معظم انقلاب اسلامی بارها در مورد 
دو قطبی سازی هشدارهای فراوان به مردم 

و مسوولان داده اند.

امام جمعه لامرد  با اشــاره به دستگیری 
روح الله زم تصریــح کرد:در دســتگیری 
روح الله زم یک شاهکار اطلاعاتی توسط 
فرزندان ملت در ســازمان اطلاعات سپاه 
صورت گرفت در حاکی که شش سرویس 
اطلاعاتی از روح الله زم حمایت می کردند 
و از قوه قضائیه درخواســت می کنیم با 
هم دســتان روح الله زم در داخل کشوربه 

شدت برخورد شود.
حســین زاده در مورد فرارســیدن هفته 
تربیت بدنی نیز ابزاداشــت: امور ورزشی 
باید سامان بهتری پیداکند و برخی مواقع 
شنیده می شود که ورزش را وارد فضای 
سیاسی می کنند که این کار درست نیست 
و ورزش نماد اخلاق است اگر کار سیاسی 
هم می خواهد صورت بگیرد کاری مانند 
مهدی ترابی صورت بگیــرد که کار این 

جوان نماد ورزشی بود.

رئیس اداره ورزش و جوانان لامرد 
گفت:در حال حاضــر ۲۶ هیئت 
ورزشــی فعال در سطح شهرستان 

لامرد وجود دارد.
 به گــزارش خبرگزاری فارس از 
لامرد، حمید غلام پور در نشست 
خبری خــود به مناســبت هفته 
تربیت بدنــی با تقدیــر از بازتاب 
بسیار خوب اخبار ورزشی توسط 
اصحاب رســانه شهرستان لامرد 
اظهار داشت: در هفته تربیت بدنی 
سال جاری بیش از ۴۰ برنامه توسط 
اداره ورزش و جوانان اجرا می شود.

وی در خصوص آخرین وضعیت 
مجموعه ورزشی تابناک نیز افزود: 
بــا اختصاص ۱۰میلیــارد تومان 
کمک هزینه جهت احداث مجموعه 

ورزشــی تابناک، این مجموعه در 
زمینی به مســاحت ۲ هکتار و نیم 
استخر، جکوزی، سونا،  که شامل 
ســالن ورزشی و یک واحد اداری 
است مورد بهره برداری قرار خواهد 

گرفت.

غلام پور خاطرنشان کرد: قرار بود 
در ابتدا در هفته دولت و پس ازآن 
در هفتــه تربیت بدنــی مجموعه 
ورزشــی تابناک مورد افتتاح قرار 
بگیرد که مشکلاتی در خصوص 
انشعابات آب و برق این مجموعه 

پیش آمد که با پیگیری های صورت 
گرفته در مرکز اســتان توافقاتی 
در این زمینه انجام شــده است تا 
در آینده نزدیک شاهد افتتاح این 

مجموعه ورزشی بزرگ باشیم.
جوانان  و  ورزش  اداره  رئیــس 
لامــرد ادامه داد: پــس از افتتاح 
اداره  تابناک،  مجموعه ورزشــی 
ورزشی و جوانان شهرستان لامرد 
نیز در قسمت اداری این مجموعه 

ورزشی مستقر خواهد شد.
وی با اعلام اینکه ۱۱ زمین چمن 
مصنوعــی از محل اعتبارات ملی 
برای شهرستان لامرد در نظر گرفته 
شــد تصریح کرد: تاکنون ۴ خانه 
نیز در سطح  ورزشی روســتایی 
شهرســتان لامرد راه اندازی شده 

است.
غلام پور اضافه کرد: ســالن های 
ورزشــی در روستاهای پنگرویه، 
پاقلات و کمالی نیز تا آخر ســال 
جاری مــورد افتتاح قرار خواهند 

گرفت.
جوانان  و  ورزش  اداره  رئیــس 
اینکه در حال حاضر  بابیان  لامرد 
۲۶ هیئت ورزشی فعال در سطح 
شهرســتان لامرد وجود دارد در 
خصــوص آخرین وضعیت زمین 
چمن فوتبال ورزشگاه انقلاب بیان 
داشت: چمن زمین فوتبال ورزشگاه 
انقلاب پس از ریختن بذر به شکل 
مطلوب درآمده اســت و به زودی 
این  لیگ بزرگ سالان در  استارت 

زمین زده خواهد شد.

۳اخبار لامرد

سرپرست اداره بهزیستی شهرستان :

افزایش ۳۰۰میلیون 
ریالی تسهیلات خوداشتغالی 

مددجویان بهزیستی
سرپرســت اداره بهزیســتی شهرستان مهر 
گفت: تســهیلات خود اشــتغالی مددجویان 
۲۰۰ میلیون ریال بود که این رقم در ســال 
جاری بــه 5۰۰ میلیون ریــال افزایش یافته 

است.
عبدالله محمــدی  در گفت و گو با خبرنگار 
ما  افزود: این میزان تســهیلات در قالب وام 
قرض الحســنه با بازپرداخت پنج ساله برای 
مددجویــان جویای کار در نظرگرفته شــده 

است.
ازابتدای سالجاری ۱۷میلیارد  وی ادامه داد: 
ریال تســهیلات اشــتغالزایی وخوداشتغالی 
تبصره ۱۶قانون بودجه ســال ۹۸به این اداره 
تخصیص داده شده است که به تعداد ۴۰نفراز 
مددجویان تحت پوشــش وکارفرمایانی که 
افراد تحت پوشــش را مشغول به کار نمایند 

پرداخت می گردد.
یکی  مهر  بهزیستی شهرســتان  سرپرســت 
از سیاســت های دولت را تثبیت و پایداری 
اشــتغال در روستاها برشــمرد و گفت: این 
تســهیلات بــا ۶ درصد و ســقف حداکثر 
ریال است  میلیون  پانصدمیلیون وحداقل۲5۰ 
که مددجویان زیر پوشش متقاضی با ثبت نام 
در ســامانه کارآ و پس از تایید در صورت 
دارا بودن شــرایط می توانند از این تسهیلات 

بهره مند شوند.
بیمه  به پرداخــت حق  محمــدی همچنین 
ســهم کارفرمــا وبیمــه خویــش فرمایی 
مددجویان به مدت پنج ســال اشاره کردند 
وافزودند:متقاضیان تحت پوشش وکارفرمایان

 می توانند با ارائه مدارک مربوطه ازمشوقهای 
بیمه ای به مدت ۶۰ماه برخوردار شوند.

مدیر بیمارستان لامرد:
مشکلات دستگاه سی تی اسکن 

برطرف شده است
ازمردمعذرخواهیمیکنیم

داود ایرانی مدیر بیمارستان حضرت ولیعصر 
)عج( لامرد در پاســخ به سؤال خبرنگار ما 
در مورد خرابی دســتگاه سی تی اسکن لامرد 
گفت: تمــام کارکنان بیمارســتان حضرت 
ولیعصــر )عج( لامــرد تــلاش دارند که 
مشــکلات بیمارســتان به حداقل برسد، اما 
تجهیزات پزشــکی نیز ماشین آلاتی است که 

استهلاک دارد و دچار خرابی خواهند شد.
دســتگاه های  قطعات  برخی  افــزود:  وی 
پزشــکی، خارجی و انحصاری است و در 
مسائل  به  که  است  برخی شرکت ها  انحصار 
تحریم هــا نیــز ســروکار دارد و به راحتی 

نمی شود آنان را تهیه نمود.
اینکه تعمیرات دســتگاه  بابیــان  ایرانــی 
۲ اســلایس هزینه های زیادی  سی تی اسکن 
برای بیمارســتان لامرد دربر داشت تصریح 
کــرد: ۷۲۹ میلیون تومان هزینه ســرویس 
دستگاه سی تی اســکن و ۴۰۰ میلیون تومان 
نیزهزینه تعمیر یو پی اس این دستگاه گردید، 
که تأمین اعتبار آن در همان روزهای اول با 
تلاش ها و پیگیری های مســوولان شهرستان 

و بیمارستان لامرد صورت گرفت.
مدیر بیمارســتان حضــرت ولیعصر )عج( 
دستگاه  عمر  چون  کرد:  خاطرنشــان  لامرد 
بالا است،  بیمارستان  این  فعلی سی تی اسکن 
به  دستگاه  این  تعمیرکننده  شــرکت  توصیه 
این بوده اســت که در حــال حاضر برای 

بیماران اورژانسی انجام شود.
وی بــا اعــلام اینکــه در مــدت خرابی 
این دســتگاه ۱۰۰ مــورد اعــزام بیماران 
به  لامرد  بیمارســتان  آمبولانس هــای  بــا 
پارسیان  و  عســلویه  کنگان،  بیمارستان های 
انجام شد بیان داشت: از کارکنان بیمارستان 
حضــرت ولیعصر )عج( لامــرد که در این 
مدت بســیار صبوری و تلاش های فراوان 
داشــتند تشــکر می کنم و از مردم عزیز نیز 
بابت مشــکلاتی که در خصوص دســتگاه 
سی تی اسکن ایجاد شــد و هیچ گونه عمدی 
هم در کار نبود بلکه موضوع به اســتهلاک 
عذرخواهی  بازمی گشــت  دســتگاه  بالای 

می کنیم.
ایرانــی در مــورد خرید دســتگاه جدید 
سی تی اســکن جدیــد نیز گفــت: با خرید 
دســتگاه جدید سی تی اســکن ۱۶ اسلایس 
برای بیمارستان لامرد موافقت شده است که 
نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی،  از 
فرماندار و ریاســت شبکه بهداشت و درمان 
و بیمارســتان حضرت ولیعصر )عج( که در 
این زمینــه پیگیری هــای لازم انجام دادند 

می کنم. تشکر 
وی ادامه داد: دستگاه جدید سی تی اسکن۱۶ 
اســلایس همزمان با افتتاح بیمارستان جدید 

لامرد، راه اندازی خواهد شد.

برداشت کنجد در شهرستان مهر

مظاهری مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان مهر گفت: 
برداشــت دانه های روغنی کنجــد از ۹۳۸ هکتار اراضی 
کشــاورزی بخش های وراوی، مرکزی، گله دار واســیر 
شهرستان مهر آغاز و تا پایان نیمه اول آبان ماه ادامه دارد.

وی افزود: پیش بینی میشود کشاورزان این شهرستان 
بیش از هزار و ۲۰۰ تن محصول کنجد تولید و روانه 

بازار مصرف کنند.
مظاهری ادامــه داد:کنجد تولیدی شهرســتان مهر 
علاوه بر کارگاه های ارده ســازی و شیرینی پزی ها 
و نانوایی های شهرســتان به استان های فارس، یزد، 

اصفهان، بوشهر، قم وکرمان ارسال می شود.
ثبت سه وقف جدید در مُهر

به همت نیک اندیشان مُهری سه وقف جدید در این 
شهرستان به ثبت رسید.

ثبت ســه وقف جدید در مُهرمهدی کامیابی رئیس 
اداره اوقاف وامور خیریه شهرستان مهر گفت: خیران 
شهرســتان مهر سه وقف جدید به ارزش بیش از یک 

میلیارد تومان به ثبت رساندند.
کامیابی افزود: این وقف ها شامل یک واحد مسکونی، 

یک قطعه زمین تجاری و یک قطعه باغ است.
شهرســتان مهر دارای ۶۱۸ موقوفه و بیش از ۲۳۰۰ 
رقبه است که درآمد آن در زمینه های ترویج فرهنگ 
قرآنی، برپایی مراسم های عزاداری و اطعام عزاداران 

و امور خیریه هزینه می شود.

امام جمعه لامرد:
 دوقطبی سازی در جامعه از تاکتیک های اثرگذار دشمن است

رئیس اداره ورزش و جوانان لامرد: 
فعالیت26 هیئت ورزشی در لامرد

 بزرگ ترین کارخانه آلومینیوم کشــور 
صنایع  مجتمــع  شــرکت  در  زودی  به 

آلومینیــوم جنوب )ســالکو( در لامرد 
استان فارس افتتاح می شود .

به گزارش شــاتا، در نشستی با حضور 
وزیر صنعت، معدن و تجارت و اعضای 
آخرین  ســالکو  شــرکت  مدیره  هیات 
وضعیت پیشرفت ســاخت این کارخانه 

مورد بررسی قرار گرفت.
گفتنی اســت افتتاح ایــن کارخانه به 
عنوان بــزرگ ترین طرح تولیدی صنایع 

فلــزی نقش مهمی در زمینــه تامین نیاز 
ایفا خواهد کرد. آلومینیوم کشور 

جنوب  آلومینیوم  صنایع  مجتمع  شرکت 
توسعه  اهداف  راســتای  در  )ســالکو( 
بــا هدف صادرات،  بر و  انرژی  صنایع 
افزایش اشــتغال و استفاده بهینه از منابع 
عظیم گازی کشــور از طریق ســاخت 
یک کارخانــه ذوب آلومینیوم با ظرفیت 
تقریبی یک میلیون تن در ســال در سه 

فاز جداگانه اقدام کرد.
چشــم انداز این شــرکت تبدیل شدن 
آلومینیوم در  تولید کننــده  بزرگترین  به 
کشــور و قرار گرفتن در جمع ۴ تولید 
کننده برتر آلومینیــوم در خاور میانه از 
طریق توســعه ظرفیت تولیــد آلومینیوم 
جهــت ایجاد ارزش افــزوده در بخش 
انرژی و دسترسی به بازارهای صادراتی 

است.

شهرستان  ســپاه  فرمانده 
اینکه  بر  تأکیــد  با  لامرد 
دوره  ایــن  انتخابــات 
اسلامی  شــورای  مجلس 
گفت:  است  سرنوشت ساز 

مجلس آینده به نمایندگانی 
جهادی و انقلابی نیاز دارد.

خبرگزاری  گــزارش  به 
فارس از لامرد، ســرهنگ 
جعفری  محمــود  ســید 

فرماندهان  با  نشســت  در 
بخش  مقاومت  پایگاه های 
مرکزی لامرد با اشــاره به 
هجمه هایی  امــروز  اینکه 
از  نگهبان  شــورای  علیه 
مسوول  افراد  برخی  سوی 
بیان می شــود کــه اصلًا 
اظهار  نداریــم،  انتظــار 
قانونی  نهادهای  داشــت: 
این گونه  میل  باب  هرچند 
نباید  امــا  نباشــند  افراد 

زیرسوال برده شوند.
تاییده شورای  افزود:  وی 
مشروعیت  به نوعی  نگهبان 

بخشــیدن به فرد است که 
را  اصلح  انتخــاب  مردم 

انجام دهند.
شهرستان  ســپاه  فرمانده 
حضور  اینکه  بابیان  لامرد 
پــای  در  صددرصــدی 
صندوق های رأی انتخابات 
پیش رو مجلس شــورای 
اسلامی بســیار مهم است 
تصریــح کــرد: گاهــی 
صحبت هایی در راســتای 
در  مردم  مشارکت  کاهش 
پای صندوق رأی در داخل 
کشــور مطرح می شود که 

دشمنان  سخنان  همان  این 
است.

خاطرنشــان  جعفــری 
فراگیرترین  بســیج  کرد: 
جمهوری  نظــام  در  نهاد 
بحث  در  و  است  اسلامی 
مطالبه گــری نمی خواهیم 
فرد خاصی را زیر ســؤال 
ببریــم و یا فرد دیگری را 
روشنگری  بلکه  ببریم  بالا 

می کنیم.
وی با اشــاره به شفافیت 
آرا نماینــدگان مجلــس 
تصریح  اســلامی  شورای 

پیش  منطق  بــا  اگر  کرد: 
باید  هم  آرا  پس  می رویم 
شــفاف باشــد، نه اینکه 
طرحی با ۲۰۰ امضا می آید 
اما پس ازآن 5۳ رأی مثبت 

بیشتر نمی آورد.
تأمین  شــورای  عضــو 
شهرســتان لامــرد بابیان 
اینکه هــر دوره انتخابات 
اسلامی  شــورای  مجلس 
بیان  می شــود  حساس تر 
به  آینده  مجلس  داشــت: 
نمایندگانــی جهــادی و 

انقلابی نیاز دارد.

به زودی انجام می شود؛
افتتاح بزرگ ترین کارخانه آلومینیوم کشور

فرمانده سپاه شهرستان لامرد :
مجلس نیازمند نمایندگان جهادی و انقلابی است

مدرس عکاســی، گرفتن عکس 
بدون تاریخ مصرف و مانا سخت 
برشــمرد و تصریح کرد: اضافه 
شــدن تعاریف جدید به تعریف 
اصلی عکاســی و به روز رسانی 
مکرر این امر یکی از دغدغه های 
عکاسان است و عکاس میماند که 
بر اســاس کدام تعریف عکاسی 
کند و یک عکس را خوب بگیرد 
در حالیکــه با وجــود تمام این 
تعاریف عکســی خوب است که 

توأم با عشق باشد.
 محمدامین دانشور در گفتگو با 
خبرنگار برنا ازلامردکه در حاشیه 
برگزاری کارگاه عکاسی یک روزه 
در لامرد انجام شد،  شغل پدرش 
را عامل  علاقه مندی خود به هنر 
عکاسی دانست و گفت: عکاسی 
برای من حرفــه ای متفاوت بود، 
پدرم یک دوربین داشــت و از ما 

عکس میگرفت و من گمان میکردم 
عکاســی یعنی عکس گرفتن از 
سوژه هایی که صرفاً پرتره باشند، 
گاهی اوقات متوجه میشدم پدرم 
از منظــره هایی عکس میگیرد که 
هیچ فردی در آن جا نداشت و این 
برای من سوال بود که چرا از این 
مناظر عکس میگیرد و این سوالات 
مرا به سمت عکاسی سوق داد و به 

عکاسی  علاقمندشدم.
وی فرضیه »ظهــور روز افزون 
نوپا و خیابانی، حقانیت  عکاسان 
عکاســان حرفــه ای و بزرگ را 
تهدید میکنــد« را به جد رد کرد 
و تأکید کرد: به هیچ عنوان چنین 
نیســت،  پذیر  امکان  ای  فرضیه 
چراکه عکاســان خیابانی و نوپا 
میتوانند به سمت هدفمند عکاسی 
کردن کشــیده شوند و عکسهای 

هدفمندی بگیرند.

ملی  های  جشنواره  چندین  دبیر 
و اســتانی  عکس، با بیان اینکه 
هدف از برگــزاری کارگاه های 
عکاسی ایجاد همدلی، ارتباط بین 
هنرمندان و بهره گیری از تجربیات 
فردی و جمعی همه عکاسان در 
است  هنرعکاسی  تقویت  راستای 
یعنی  عکاسی  کرد:  خاطرنشــان 
گــردآوری تمام هنرهــا چراکه 
بسنده کردن به کتب و مقاله های 
عکاســی به منظور باز شدن ذهن 
عکاس برای عکس گرفتن، اشتباه 

محض است.
فارس  اســتان  عکاسی  مدرس 
بــا نیم نگاهی به پیشــرفت علم 
تکنولوژی و امکانات در دسترس 
در هنر عکاســی بیان کرد: مدرن 
شــدن جهان عکاســی از یکسو 
مدت زمان صرف شده برای یک 
عکس خوب را کاهش میدهد و از 

سویی دیگر پایین بودن کیفیت آن 
را ناممکن میسازد.

وی با ابراز امیدواری از عدم اغراق 
ادیت در عکاســی تصریح کرد: 
صفت یک عکس خوب، عکسی 
اســت که من در آن نباشد چراکه 
انبوهی از عکسها داریم که با دیدن 
آن مخاطب فقط می فهمدکه فلانی 

در آن مکان بوده است.
دانشــور اضافه کرد: زمانی یک 
عکس یا مجموعه خوب عکاسی 
گرفته میشد که تعداد کل عکاسان 
ایران به ۱۰۰ نفر نمیرسید و امروز 
به نسبت انبوه عکاسان، عکسها و 
مجموعه های خوبی ارائه نمیشود 
از طرفــی دیگر ذهنیــت اینکه 
یک عکس خــوب را دوربین و 
اطلاعات فنی عکاس تأمین میکند 
بسیاری  چراکه  بوده  اشتباه  صرفاً 
از عکسهای ماندگار و تاریخی از 

تکنیــک اجرایی و کیفیت امروزه 
برخوردار نبودند.

کارگاه  از سســله  است  گفتنی 
های آموزشــی سومین نمایشگاه 
آفتاب هنر، از ایده تا اجرا، نحوه 
شــکل گیری یک پروژه عکاسی 
بود کــه ایــن کارگاه با حضور 
گله  لامرد،  عکاســان  حداکثری 
دار، لار، پارســیان و استاد محمد 
امین دانشــور، عکاس و مدرس 
های  نمایشگاه  برگزاری  عکاسی 
متعــدد انفــرادی و گروهی در 
پاریس و  تهران، مسکو و  شیراز، 
دبیر جشنواره های ملی و استانی 
در ســالن اداره ارشاد و فرهنگ 
اسلامی شهرســتان لامرد برگزار 
شــد؛ تلاش همکاران و کارکنان 
اسلامی  ارشــاد  و  فرهنگ  اداره 
شهرستان لامرد در امر برپایی این 

کارگاه قابل تقدیر بود.

مدرس عکاسی: 
عکس خوب توأم با عشق است


